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PROTOKÓŁ NR XXXII/2013    

Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W GŁOGÓWKU 

z dnia 29 sierpnia 2013 r. 

 

 

W obradach XXXII Sesji Rady Miejskiej w Głogówku uczestniczyło 15 z 15 

Radnych, co ilustruje lista obecności stanowiąca załącznik do protokołu. 

Lista obecności gości zaproszonych do udziału w sesji oraz lista sołtysów stanowią 

załącznik do protokołu. 

 

Ad 1. 

Obrady XXXII Sesji Rady Miejskiej w Głogówku otworzył i przeprowadził 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Głogówku Krzysztof Barton. Przywitał wszystkich 

przybyłych na posiedzenie gości, Radnych Rady Miejskiej w Głogówku oraz Radnego 

Powiatowego Pana Dariusza Kolbka. 

Przewodniczący RM stwierdził obecność 15 Radnych, co pozwoliło na podejmowanie 

prawomocnych decyzji. 

Następnie przedstawił proponowany porządek obrad: 

1.   Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie sesji, 

b) stwierdzenie Quorum, 

c) uchwalenie porządku obrad,  

d) przyjęcie Protokołu z XXXI Sesji Rady Miejskiej. 

2.    Informacja Burmistrza o pracy między sesjami. 

3. Sprawozdanie z realizacji wniosków za I półrocze 2013 r. 

4.   Zapytania Radnych - /interpelacje/. 

5.   Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmiany budżetu Gminy Głogówek na 2013 rok, 

b) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Głogówek na lata  

2013 – 2016; 

c) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa Opolskiego na 

budowę chodnika w miejscowości Racławice Śląskie; 

d) w sprawie udzielenia poręczenia kredytu planowanego do zaciągnięcia przez  

Miejsko-Gminny Ośrodek Kultury w Głogówku; 
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e) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego na zawarcie 

umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej mienie Gminy Głogówek. 

f) w sprawie udzielenia dotacji na sfinansowanie prac remontowych i konserwatorskich 

przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków. 

6.   Udzielenie odpowiedzi na interpelacje Radnych zgłoszone na sesji bieżącej. 

7.   Wolne wnioski. Sprawy bieżące. 

8.   Zakończenie XXXII Sesji Rady Miejskiej w Głogówku. 

Porządek obrad został przyjęty przez Radnych jednogłośnie.  

Przewodniczący Krzysztof Barton zwrócił się z zapytaniem do Radnych o ewentualne 

uwagi dotyczące protokołu z XXXI Sesji Rady Miejskiej, który był dostępny do wglądu w 

Biurze Rady oraz w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego. W związku  

z brakiem zastrzeżeń protokół został poddany pod głosowanie i przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad 2.  

Burmistrz Głogówka Andrzej Kałamarz odczytał informację o swojej pracy między 

sesjami, która została przyjęta do wiadomości i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 3. 

Przewodniczący Rady Miejskiej przywołał sprawozdanie z realizacji wniosków  

i zapytań zgłoszonych na Sesji Rady Miejskiej od grudnia 2012 r. do czerwca 2013 r. Zapytał 

Radnych o uwagi w tym temacie.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Marek Pelka zgłosił wniosek wystosowany na 

ostatnim posiedzeniu przez Członków Komisji Rewizyjnej: 

 Komisja Rewizyjna wnosi, by w przypadku przekazywania sprawy do załatwienia 

według kompetencji w formie pisemnej, informować wnioskodawcę wysyłając kopię 

pisma do wiadomości. 

 

Ad 4.  

Zapytania radnych (interpelacje): 

Radny Marek Pelka: 

• zgłosił zapadnięcie studzienki kanalizacji burzowej w miejscowości Rzepcze,  

przy drodze wojewódzkiej, niedaleko przystanku autobusowego w stronę Opola; 

• wniósł o podjęcie rozmów ze Starostwem Powiatowym w sprawie połatania dziur na 

drogach powiatowych znajdujących się na terenie naszej Gminy. Zauważył, że nic  
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w tej sprawie się nie dzieje, a stan nawierzchni dróg jest fatalny, jak np.  

w miejscowości Kierpień; 

• ponownie powrócił do tematu podmytej kładki na rzece Osobłodze w Kierpniu. 

Poprosił o zwrócenie się do WZMiUW w Prudniku, w sprawie przyspieszenie 

wykonania niezbędnych napraw; 

• kontynuując temat zapytał na jakim etapie jest dokumentacja na nową kładkę; 

• wniósł o aktualizację stawek opłat w parkomatach, w związku z podjętą wcześniej 

uchwałą. 

 

Radna Gabriela Nizińska: 

• zwróciła uwagę na nasadzenie drzew w bliskiej odległości od zabytkowych murów na 

ul. Zamkowej. Stwierdziła, że drzewa będą zasłaniały mury. Zapytała dlaczego zostały 

nasadzone właśnie tam; 

• zapytała, czy zostały podjęte działania w kierunku montażu koszy wyłapujących 

nieczystości, w kanalizacji burzowej; 

• poruszyła sprawę nasadzonych klonów na ul Jagiellońskiej, które nie zostały 

poprzycinane, a zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami miały być stylizowane w kule; 

• Radna zgłosiła, że przy wyjeździe z ul. Zamkowej, za Bramą Zamkową znajduje się 

znak drogowy, który jest całkowicie zasłonięty przez gałęzie drzew; 

• zgłosiła złe wykonanie łatania dziur na ul. Spółdzielczej; 

• wniosła o przestawienie kosza na śmieci na ul. Zamkowej, który stoi w sąsiedztwie 

latarni, co znaczenie utrudnia przejazd osobom poruszającym się na wózkach 

inwalidzkich; 

• zwróciła się do obecnego na sesji Radnego Powiatowego, prosząc o monit 

w sprawie ustawienia koszy na śmieci, na ul. 3-GO Maja. 

•  zapytała czy Głogówek przystąpi do rzeszy „miast zbuntowanych”, które to będą 

postulować u Premiera, by za kolejnymi zadaniami nakładanymi na Gminy szły także 

subwencje. 

 

Wiceprzewodniczący Władysław Kuzak: 

• poruszył sprawę łatania dziur na odcinku drogi Mionów – Wierzch. Stwierdził, bardzo 

złe wykonie zleconych robót; 

• zapytał kiedy zostaną połatane dziury w sołectwie Zawada; 



 4 

• poprosił o monit obecnego Radnego Powiatowego w sprawie łatania dziur  

w drodze na terenie wsi Golczowice w kierunku Czartowic. Zauważył, że droga ta jest 

w bardzo złym stanie. 

 

Radna Róża Zgorzelska: 

• poprosiła o szczegółowe informacje dotyczące wyjazdu Burmistrza do Ritbergu; 

• wniosła o podjęcie na komisjach w najbliższym miesiącu tematu promocji Gminy 

Głogówek; 

• zgłosiła połamaną kamienną tablicę na skwerku zieleni przed budynkiem Ratuszem. 

 

Radny Mariusz Wdowikowski: 

• wniósł o ponowne zwrócenie się do Zarządu Dróg Wojewódzkich w sprawie remontu 

drogi Głogówek – Szonów. Poprosił, by ewentualna odpowiedź trafiła do niego  

na piśmie; 

• zwrócił się do Radnego Powiatowego o monit w sprawie wnioskowanego łatania dziur 

na trasie Szonów – Kazimierz. Zauważył, że pomimo zgłoszenia wniosku już  

w czerwcu br., do dnia dzisiejszego nie wpłynęła odpowiedź w tej sprawie. 

 

Radny Andrzej Wawer: 

• zapytał z czego wynika częsta awaryjność parkomatów; 

• zwrócił się z zapytaniem czy jest możliwość, by przynajmniej raz w roku wyczyścić 

płyty znajdujące się na chodniku wokół Rynku. Zauważył, że rozlane na płycie np. 

napoje pozostawiają plamy, które wyglądają nieestetycznie.  

 

Radna Barbara Grzegorczyk: 

• Zgłosiła, że schody prowadzące od ul. Chopina do ul. Staszica są bardzo rzadko 

sprzątane jak również poboczne skwery zieleni; 

• przywołując zaniedbaną posesję na ul. Piastowskiej nr 6, jak również na  

ul. Głubczyckiej na przeciw posiadłości Pana Kurspiota, wniosła by zmusić 

właścicieli zaśmieconych i zarośniętych chwastami nieruchomości, do 

uporządkowania i utrzymania czystości obiektu; 

• w imieniu rodzin z ul. Sobieskiego, Radna wniosła o rozpatrzenie sprawy poprawienia 

zabezpieczeń boiska do gry w piłkę nożną na Orliku. Wyjaśniła, że w trakcie meczu 

piłka wielokrotnie jest kopana z taką siłą, że wpada na prywatne posesje 
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mieszkańców. Za piłką na podwórza wbiegają zawodnicy, co stało się uciążliwe dla 

właścicieli nieruchomości; 

•  zgłosiła, że na ul. Konopnickiej od strony skrzyżowania ul. Głubczyckiej  

i Sobieskiego została strącona tablica informacyjna z nazwą ul. Konopnickiej. 

• zgłosiła uszkodzenie chodnika na skarpie nad przystankiem autobusowych. 

 

Wiceprzewodnicząca Bogusława Poremba: 

• wniosła, by w ramach napraw gwarancyjnych firma, która płytkowała schody 

wejściowe do Zespołu Szkół w Racławicach Śląskich przykleiła odpadające kafelki; 

• wniosła o wykoszenie zarośniętych działek na ul. Jana Pawła. 

 

Radny Mieczysław Hołówko: 

• wniósł o przycinkę drzew na ul. Piastowskiej, obok Zespołu Szkół. Wyjaśnił, że 

gałęzie Płaczącej Wierzby zwisają nisko nad chodnikiem i uniemożliwiają poruszanie 

się nim, jak również przesłaniają drogę kierowcom jadącym od strony Winiar; 

• wniósł o zaasfaltowanie wykopu na ul. Świętej Anny; 

• wniósł, by Zakład Mienia Komunalnego sprawdził drożność kanalizacji burzowej od 

posesji przy ul. Powstańców nr 41 do ul. Fabrycznej. Wyjaśnił, że podczas ostatnich 

opadów ze studzienek wybijała woda; 

• zwrócił uwagę na niedostarczenie do większości posesji kubłów na śmieci. Radny 

zauważył, że od momentu wejścia w życie ustawy mija już drugi miesiąc, natomiast 

Czysty Region nie wywiązuje się ze swoich zadań. Poprosił o zorganizowanie 

spotkania lub zaproszenie na następną sesję przedstawicieli Czystego Regionu w celu 

złożenia wyjaśnień w tej sprawie.  

 

Radna Gabriela Nizińska: 

• nawiązując do nowo otwartego targowiska stałego „Mój rynek”, wyraziła swoje 

zaniepokojenie nikłym zainteresowaniem wśród kupców, wynajmem straganów. 

Zaproponowała szersze rozpropagowanie informacji o możliwości handlu, stawkach  

i godzinach otwarcia. 

 

Wiceprzewodniczący Władysław Kuzak: 

• zgłosił uszkodzenie 3 kratek ściekowych w Mionowie, przez firmę wykonującą prace 

remontowe chodnika, na wysokości posesji nr 6, 8 oraz 27. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Barton zwracając się od Radnego Powiatowego 

Dariusza Kolbka poprosił o ponowny monit zaległej sprawy, dotyczącej uszkodzonego przez 

tiry pobocza drogi powiatowej we Wróblinie, w wyniku czego w trakcie opadów deszczu 

dochodzi do podmakania posesji nr 76 oraz nr 94. Przewodniczący wyjaśnił, że wniosek w tej 

sprawie trafił do Starostwa jeszcze w kwietniu. Nadmienił, że korzystając z obecności 

Radnego Powiatowego Jerzego Dembczaka na sesji czerwcowej, prosił o monit w tej kwestii, 

niestety do dnia dzisiejszego nie otrzymał żadnej wiadomości.  

 Przewodniczący zauważył, że problem dróg powiatowych powraca jak bumerang,  

w związku z czym zaproponował, by rozważyć możliwość zorganizowania spotkania  

z przedstawicielami starostwa i gminy odpowiedzialnymi za drogi. 

 

Ad 5.  

Na 15 radnych, podczas głosowania obecnych 14 (jeden z Radnych opuścił salę, przed 
przystąpieniem do głosowania) 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie następujące uchwały: 

 

a) w sprawie zmiany budżetu Gminy Głogówek na 2013 rok. 

Wynik głosowania: 

14 za / 0 przeciw / 0 wstrzymało się; 
 

b) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Głogówek na lata  

2013 – 2016.  

Wynik głosowania: 

14 za / 0 przeciw / 0 wstrzymało się; 
 

c) w sprawie udzielania pomocy finansowej Samorządowi Województwa Opolskiego na 

budowę chodnika w miejscowości Racławice Śląskie. 

Wynik głosowania: 

14 za / 0 przeciw / 0 wstrzymało się; 
 

d) w sprawie udzielenia poręczenia kredytu planowanego do zaciągnięcia przez  

Miejsko-Gminny Ośrodek Kultury w Głogówku. 

Wynik głosowania: 

 14 za/0 przeciw/0 wstrzymało się; 
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e) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego na zawarcie 

umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej mienie Gminy Głogówek. 

Wynik głosowania: 

14 za / 0 przeciw / 0 wstrzymało się 
 

f) w sprawie udzielenia dotacji na sfinansowanie prac remontowych i konserwatorskich 

przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków. 

Wynik głosowania: 

14 za / 0 przeciw / 0 wstrzymało się 
 

 

Ad 6.  

Burmistrz odpowiedział na interpelacje Radnych zgłoszone na sesji bieżącej: 

Zwracając się do Radnego Marka Pelki poinformował, że w sprawie zapadniętej 

studzienki w Rzepczech zostanie wystosowane pismo do Zarządu Dróg Wojewódzkich. 

Podobnie zostanie załatwiona sprawa z wykonaniem bieżących remontów dróg powiatowych.  

W związku z podmytą kładką Burmistrz poinformował, że pracownicy WZMiUW  

w chwili obecnej znajdują się na terenie Mochowa i będą dokonywać wszelkich niezbędnych 

napraw i regulacji wzdłuż rzeki Osobłogi, w związku z czym powinni zająć się także kładką.  

Nawiązując do zapytania o budowę nowej kładki, wyjaśnił, że jest przygotowywana 

dokumentacja. Po otrzymaniu projektu oraz kosztorysu inwestorskiego zostaną podjęte dalsze 

działania w tej sprawie.  

 

Burmistrz odpowiedział na interpelację Radnej Gabrieli Nizińskiej: 

• W sprawie rozreklamowania targowiska – Burmistrz stwierdził, że nie widzi potrzeby 

szerszego rozpropagowywania targowiska. Wyjaśnił, że informacje na ten temat 

znajdują się na stronie internetowej Gminy Głogówek, a osoby dotychczas tam 

handlujące mają rozeznanie w temacie. Stwierdził, że słabe zainteresowanie 

targowiskiem może być podyktowane złą koniunkturą gospodarczą.   

• Nawiązując do nasadzenia drzew wzdłuż muru na ul. Zamkowej wyjaśnił, że 

inwestycja ta została wykonana zgodnie z wytycznymi Konserwatora Zabytków. 

• W związku z brakiem funduszy w tegorocznym budżecie nie zostaną wykonane prace 

związane z zakupem i montażem koszy w kanalizacji deszczowej. 
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• W sprawie znaku za Bramą Zamkową, Burmistrz poinformował, że zwróci się do 

ZMK o przywrócenie do stanu pierwotnego.  

• Zgodnie z protokołem odbioru wystawionym przez inspektora nadzoru, który czuwał 

nad robotami na ul. Spółdzielczej, prace zostały wykonane zgodnie ze zleceniem. 

• Burmistrz oświadczył, że nie widzi potrzeby ani zasadności przystępowania do grupy 

tzw. „miast zbuntowanych”. 

• Przestawienie kosza na ul. Zamkowej zostanie zlecone Zakładowi Mienia 

Komunalnego.  

 

Zwracając się do Radnego Władysława Kuzaka, Burmistrz wyjaśnił, że praca na 

drodze Mionów – Wierzch zostały wykonane w 90%. W trakcie realizacji inwestycji okazało 

się, że zabezpieczona kwota nie wystarczy, by wykonać łatanie wszystkich dziur. W związku  

z powyższym, w przypadku wygospodarowania dodatkowych środków, prace te zostaną 

wykonane w późniejszym terminie.  

Sprawa łatania dróg powiatowych zostanie skierowana do Starostwa.  

 

Odpowiadając na interpelację Radnej Róży Zgorzelskiej, w sprawie promocji 

Gminy, Burmistrz wyjaśnił, że w informacji o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 

znajdują się wszystkie wydatki związane z promocją Gminy. Zauważył, że ¾ kwoty 

przeznaczonej na promowanie Gminy Głogówek związane jest z kontynuacją podjętych 

wcześniej zadań, jak np. Jan Cibis, Rafał Urban, Koła Gospodyń Wiejskich, Dożynki, 

Turnieje Wiedzy Pożarniczej itd. Burmistrz zaproponował, by Radni przeanalizowali 

dotychczasowe działania w tym zakresie i wspólnie się zastanowili nad ewentualnymi 

przesunięciami i zmianami.  

Burmistrz poinformował, że połamana kamienna tablica przed Ratuszem zostanie 

wymieniona, natomiast w sprawie wyjazdu do Rietbergu, poprosił o wyjaśnienia Zastępcę 

Burmistrza Panią Barbarę Wróbel. 

 

Zastępca Burmistrza poinformowała, że do 1 września br. Gmina miała czas, by 

złożyć projekt w Brukseli, który dotyczy obchodów Europejskich Dni Miast Partnerskich. 

Gmina wraz z Rietbergiem będzie starać się o środki w ramach tego projektu. W związku  

z tym zaistniała potrzeba  spotkania się, w celu omówienia danych wymaganych w projekcie 

oraz ustalenia wspólnego kierunku działania. Zastępca Burmistrza poinformowała, że w dniu 

dzisiejszym wniosek został złożony i zarejestrowany w Brukseli. W związku z projektem  
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w ramach wymiany zostaną zaproszone także delegacje z Francji oraz Czech. Wnioskowana 

kwota dotacji to 19 tys. Euro.  

Burmistrz dodał, że wymagany jest wkład własny w wysokości 40% wnioskowanej 

kwoty. Stwierdził, że jeśli uda się pozyskać dotację, to obchody Europejskich Dni Miast 

Partnerskich mają szansę stać się imprezą cykliczną. Burmistrz wyraził nadzieję, że podobnie 

jak za pierwszym razem Europosłanka Danuta Jazłowiecka wesprze Gminę Głogówek 

swoimi działaniami w kierunku uzyskania dofinansowania. Dodał, że były już prowadzone 

rozmowy, na co przeznaczyć ewentualnie przyznane środki. Wstępnie zostało ustalone, by  

wydatkować je wyłącznie na imprezy plenerowe.  

 

Nawiązując do zapytania Radnego Mariusza Wdowikowskiego, Burmistrz zapewnił, 

że zostanie wystosowane pismo z zapytaniem czy w ogóle będzie remontowana droga 

wojewódzka Głogówek – Szonów. Natomiast w sprawie remontu chodników w Szonowie, 

stanowisko Zarządu Dróg Wojewódzkich jest jednoznaczne tj. 50% finansuje Gmina, 50% 

Województwo. 

 

Odpowiadając na pytanie Radnego Andrzeja Wawra, wyjaśnił że awaryjność 

parkomatuów wynikła z ich wyeksploatowania, a zużyte części zostały już wymienione.  

 

 W sprawie poruszonej przez Radną Barbarę Grzegorczyk, dotyczącej uszkodzonego 

chodnika nad przystankiem PKSu, Burmistrz poinformował, że wykonawca nie otrzymał 

jeszcze zapłaty za prowadzone prace i jest zobligowany do usunięcia szkód.  

 Burmistrz nadmienił, że podobna sytuacja miała miejsce na Orliku. Firma budująca 

lodowisko, uszkodziła boisko. Nie przyznaje się jednak do winy, jak również nie przywróciła 

płyty boiska do pierwotnego stanu. W związku z czyn naprawa została pokryta z środków 

własnych Gminy, a sprawa skierowana do sądu.  

 

Zwracając się do Wiceprzewodniczącej Bogusławy Poremby, Burmistrz stwierdził, 

że płytki, które odpadły ze schodów w Zespołu Szkół w Racławicach Śląskich to zaledwie 5 

czy 7 szt. i woźny placówki zobligował się je przykleić we własnym zakresie. 

Burmistrz poinformował, że koszenie traw na ul. Jana Pawła nie leży w gestii gminy, 

gdyż działki te są własnością osób prywatnych. W związku z czym zostaną wystosowane 

pisma do właścicieli w sprawie uporządkowania nieruchomości.  
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Burmistrz poinformował, że interpelacje Radnego Mieczysława Hołówki zostaną 

przekazane do Zakładu Mienia Komunalnego. W sprawie spóźniającej się dostawy kubłów, 

Burmistrz zaproponował, by poczekać jeszcze miesiąc, natomiast w przypadku dalszych 

zaniedbań zasadne bedzie spotkanie się w tej sprawie. Zapewnił, że firma Remondis robi co 

może by sprostać nowym zadaniom. Dodał, że kontakt między Gminą a konsorcjum jest 

bardzo dobry. 

 

Po udzieleniu odpowiedzi na interpelacje Radnych, Burmistrz ustosunkował się do 

wyemitowanego w regionalnej telewizji reportażu nt. braku wsparcia ze strony Gminy 

Głogówek jak i Ośrodka Pomocy Społecznej w stosunku do dziecka autystycznego  

z Racławic Śląskich.  

Burmistrz przytoczył kwoty, które zostały przekazane na rzecz dziecka w kolejnych 

latach: 

• lata 2011 – 2012 – wynagrodzenia nauczyciela asystenta 21.892,- zł., 

wynagrodzenia za zajęcia rewalidacyjne 3.050,- zł. 

• lata 2012 – 2013 –  wynagrodzenia nauczyciela asystenta 24.977,- zł., 

wynagrodzenia za zajęcia rewalidacyjne 3.171,- zł.  

Ponad to w ramach programu „Uczeń na wsi” w 2010 roku ze środków PFRON za 

pośrednictwem Gminy dziecko otrzymało dofinansowanie do kosztów nauki w kwocie  

2 tys. zł.  Łączna kwota przeznaczona na rzecz dziecka w latach 2011 – 2013 to około 55 tys. 

złotych. 

 Burmistrz poinformował, że w wyemitowanym reportażu rodzice dziecka zarzucili 

Gminie brak zainteresowania i jakiejkolwiek pomocy, co zdaniem Burmistrza wobec 

powyższych danych nie odpowiada rzeczywistości. Burmistrz zauważył, że wszelka możliwa 

pomoc w ramach litery prawa została dziecku udzielona.  

 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej Halina Sobek w związku z omawianą sprawą 

wyjaśniła, że dziecko miało orzeczony stopień niepełnosprawności na czas określony. Wiosną 

tego roku dziecko stanęło ponownie przed komisją, która obniżyła jego stopień 

niepełnosprawności gdyż uznano, że dziecko jest podleczone. W wyniku tego matka straciła 

prawo do świadczenia pielęgnacyjnego. W obecnej chwili mieszkanka Racławic kwalifikuje 

się jedynie do zasiłku pielęgnacyjnego w kwocie 153,00 zł., co wywołało duże 

niezadowolenie u matki dziecka. Pani Kierownik nadmieniła, że rodzice dziecka odwołali się 

od decyzji Powiatowego Zespołu ds Orzekania o niepełnosprawności do Wojewódzkiego 

Zespołu, który utrzymał w mocy decyzję Powiatu.  
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 Burmistrz wyraził ubolewanie w związku z oskarżeniami przedstawionymi  

w reportażu przez rodziców dziecka. Zauważył, że to nie władze Gminy tworzą prawo, 

jakkolwiek muszą się do niego stosować.  

 

Burmistrz nawiązał także do artykułu, który ukazał się na łamach „Tygodnika 

Prudnickiego”, w którym to Radny Powiatowy Dariusz Kolbek przedstawiał zły stan bieżni 

znajdującej się przy Gimnazjum Publicznym nr 1 w Głogówku. Burmistrz zasugerował 

Radnemu, by w przyszłości weryfikował podawane wiadomości ze stanem rzeczywistym, 

gdyż jak podkreślił, w momencie ukazania się artykułu, prace remontowe na bieżni 

znajdowały się w zaawansowanym stopniu realizacji.  

 

Wiceprzewodnicząca Bogusława Poremba odniosła się do poruszonej wcześniej 

sprawy autystycznego dziecka w Racławicach Śląskich. Podkreśliła nieprofesjonalne 

zachowanie ze strony ekipy telewizyjnej, kręcącej reportaż, gdyż jak zauważyła nie zapytano 

drugiej strony o stanowisko w tej sprawie. Dodała, że rodzina regularnie korzysta z banku 

żywności jak również z darów ramach akcji Caritasu. W związku z powyższym nie może być 

mowy o braku zainteresowania sytuacją rodziny ze strony władz.  

 

Ad 7. 

Radny Marek Pelka podziękował wszystkim Członkom Rady Miejskiej w Głogówku 

jak również Władzom Gminy za zakup prędkościomierzy, które usytuowane zostały  

w miejscowości Rzepcze. Stwierdził, że świtanie spełniają one swoją rolę. Radny 

zaobserwował, ze dzięki prędkościomierzom kierowcy zwalniają i poruszają się wolniej na 

całej długości trasy we wsi.  

 

Radna Barbara Grzegorczyk poinformowała, że miała przyjemność być członkiem 

komisji oceniającej posesje i zagrody zgłoszone do tegorocznego gminnego konkursu. 

Stwierdziła, że miejsowi gospodarze dbają o porządek, tradycję i kulturę, co napawa dużym 

optymizmem. Oświadczyła, że obraz regionalnej śląskiej wsi jest bardzo budujący  

i pozytywny.   

 

Radna Róża Zgorzelska zapytała czy będzie remontowana drga  

w Biedrzychowicach. 

Burmistrz odpowiedział, że tak.  
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Radna zaprosiła wszystkich obecnych na imprezę pod nazwą „Festyn letni”, który odbędzie 

się 28 września br. o godz. 16.00 w Biedrzychowicach.  

 

Radny Andrzej Wawer zapytał o spotkanie z Minister Sportu Anną Muchą. 

Burmistrz odpowiedział, że celem spotkania było zaproszenie Pani Minister do objęcia 

honorowym patronatem imprezy pn. „Dzień przedszkolaka”, która odbędzie się 20 września 

tego roku. Ponad to były prowadzone rozmowy na temat miejscowej infrastruktury sportowej, 

jak również planów na przyszłość związanych z rozwojem Gminy pod kątem sportu  

i turystyki.  

 

Radna Barbara Grzegorczyk w imieniu osób uczestniczących w wycieczce do 

Warszawy, w celu zwiedzenia Sejmu i Senatu, podziękowała Burmistrzowi oraz Pani Poseł 

Janinie Okrągły za zorganizowanie wyjazdu.  

Burmistrz wyjaśnił, że organizatorem wycieczki było Biuro Poselskie Platformy 

Obywatelskiej, a  Pani Poseł Janina Okrągły zwróciła się do Burmistrza o zorganizowanie 

autokaru z terenu Gminy, przy czym wszystkie koszty pokryła Platforma Obywatelska.  

 

Radna Bogusława Poremba w imieniu Członków Rady Sołeckiej w Racławicach 

Śląskich podziękowała Władzom Gminy oraz wszystkim zaangażowanym  

w przygotowanie Dożynek Wojewódzkich, jak również Radzie Miejskiej w Głogówku. 

Jednocześnie zaprosiła do wspólnego świętowania w dniach 8 -9 września br.  

 

Ad 8. 

Przewodniczący Krzysztof Barton zakończył posiedzenie XXXII Sesji Rady Miejskiej  

w Głogówku.  

 

 

  PROTOKOLANT                        PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ 

  Małgorzata Wolf                       Krzysztof Barton 


